

Referat af bestyrelsesmøde den 12. august 2026

Afbud: Lene Edvardsen (LE)

Fremmødte: Flemming Jørgensen (FJ), Louise Gjørup (LG), Karina Skouenborg (KS), Birgitte Buch (BB), Kate Nielsen (KN), Helene Nissen (HN) og Henrik Simmelkjær (HS)

1. Stævner, status

JFM-sprint – planlægningen går planmæssigt, og stævnet afvikles 23/8. Der har været udfordringer med hjælpere, som falder fra efter sommerferien.

DM-weekend 2027 – Dorthe Rosenvinge og Helene Nissen er stævneledere. Processen er i gang, men intet nyt. Der arbejdes på at finde en kortkonsulent til det nye kort.

KUM 2026 – Thomas Skouenborg og Lars Pagh – der er banelæggere - har møde 12/8-26. I næste uge skal de mødes med arrangørerne fra Odense OK.

Skole-OL – Stævnet 2026 blev afviklet i maj, og var en stor succes. Malene Kaysen Thomsen ønsker at fratræde som leder, og Birgitte Buch overtager den rolle. Der er pt. ikke en dato for 2027, men OK Snab er med igen.

Andre stævner – Bestyrelsen har besluttet at byde ind på Påskeløb 2031 sammen med OK Esbjerg, som har rigtig mange gode terræner på Vestkysten og Fanø, men ikke kapacitet til at være arrangør alene. Det blev drøftet grundigt, hvorvidt vi i OK Snab tror på, at vi kan få hjælpere nok, når det indebærer, at der er lang transport. Økonomien påvirkes også negativt pga. øgede udgifter til kørsel og udgifter til overnatning og forplejning. Klubben forventer at leje et sted at overnatte, hvor der også bliver fælles spising. Først på året i 2027 afgøres det, hvem i Sydkredsen, som skal lave Påskeløb i 2031.

2. Rekrutteringstiltag generelt, hvad gør vi, og hvad vil vi?

BB tilbyder, at rekruttering bliver en del af arrangementsudvalgets opgaver fremover, - og det blev vedtaget. Med rekruttering menes tiltag for at få nye ind i klubben. Instruktion og træning af nye er fortsat en opgave i træningsudvalget. BB udarbejder et forslag til revision af funktionsbeskrivelsen for hendes eget område, så rekruttering indgår.

Af nye rekrutteringstiltag har vi allerede igangsat "Try Out" – et tilbud til studerende i Vejle. Der er åbent for tilmelding fra 17. august. Det blev besluttet, at BB fra sæsonstart 2027 arbejder med tilbud om orienteringsløb via Ældresagen.

I forbindelse med Skole-OL i 2027 skal der indtænkes noget mere information om OK Snab og muligheden for at deltage i træning i klubben. Denne information skal hjem til børnenes forældre. Det blev aftalt at BB og LG skal holde et møde sammen og afklare "snitflader" mellem Træningsudvalget og Arrangementsudvalget i forhold til rekruttering.

3. Kampen om Skagerak – vil klubben dække deltagerudgifterne?

Der afholdes hvert efteråret en match mellem norske og danske orienteringsløbere i D/H13-14 og D/H15-16. Det foregår i 2026 i det sydlige Norge. To løbere fra OK SNAB ønsker at deltage. Prisen er 1000 kr. pr. person. Det besluttet, at OK SNAB betaler 50% af udgiften.

Det førte videre til en drøftelse af tilskud til KUM, som ikke er omtalt i OK Snab's regler for tilskud. Her støttes også med 50% fremover. Prisen for deltagelse i KUM er i 2026, - 800 kr. pr. person.

4. Vedtagelse af nye retningslinjer for udtagelse til stafetter (se mail fra Louise)

På klubbens hjemmeside ligger et dokument, som beskriver klubbens regler og rammer for udtagelse af stafethold til DM'er for børn, unge samt H/D21. Dette dokument er blevet revideret af LG i samarbejde med Træningsudvalget og Elite / Talent udvalget. Formålet er, at det skal passe ind i nutidens forhold, og der er tydeliggjort nogle ting omkring udtagelser. F.eks. at det prioriteres højest

at kunne sætte et hold, som får medaljer i H/D21. Dette kan betyde, at man flytter ungdomsløbere til H/D-21, - og man derfor ikke får hold / medaljer i en ungdomsklasse. Ændringerne blev vedtaget af bestyrelsen, - og LG ligger dem selv på hjemmesiden.

5. Gaver til runde fødselsdage. Skal klubben fortsat give gaver?

Efter en del drøftelse i bestyrelsen blev det vedtaget med et lille flertal, at klubben med virkning fra 1/1-2027 ikke længere giver gaver til runde fødselsdage til udvalgte klubmedlemmer, som har gjort en særlig indsats.

6. Status på klubhus

Dorthe Rosenvinge og FJ har holdt møde 12/8 med Vejle Kommune og de øvrige klubber, som bruger klubhuset. Det handler om muligheden for at booke det store lokale. Det har hidtil været praksis, at klubbernes træningsaftener har haft høj prioritet. Men nu skal det være mere frit, hvem som kan bruge klubhuset og hvornår, - når det handler om "arrangementer". Det kan give udfordringer for vores aftener med fællesspisning.

Efter mødet med Vejle Kommune har husets faste brugere aftalt at holde et møde uden om kommunen for at finde en fælles holdning til den nye udfordring med booking.

7. Status på ansøgning til puljer

HS har søgt om midler til det samme projekt hos 4 fonde. Det handler om SI-udstyr til brug i Ungdomsafdelingen / Go4o. Jens Liengaard har samtidig søgt to andre fonde om tilskud til opgradering af klubbens SI-udstyr.

8. Referat fra klubledermødet i Sydkredsens 1/6-26

LG har været til Sydkredsens klubledermøde som OK Snab's repræsentant, - og hun gennemgik mødets indhold for OK Snab's bestyrelse.

De punkter, som skal overvejes i OK Snab's bestyrelse, inden efterårets klubledermøde er følgende:

- Vil OK Snab tilbyde en 2. divisionsmatch i 2027
- Skal Nat-cup Syd fortsat gennemføres i 2027. De tre klubber, der hver skal arrangere en afdeling af Nat-cup Syd denne vinter er OK Snab, HTF og FROS, men det går på skift mellem Sydkredsens klubber, og Per Eg er normalt tovholder. Per Eg opfordrede til, at vi tre klubber, fik aftalt om Nat-cup Syd skal gennemføres denne vinter, da der kommer for få deltagere.

9. Kort status fra udvalg

Punktet blev ikke gennemgået pga. tidsmangel.

10. Eventuelt

HN undrer sig over indkøb af Pretex papir, da klubben med afsæt i medlemsundersøgelse har valgt ikke at anvende dette til træning. LG mener, at det anvendes til særlige arrangementer som f.eks. klubmesterskab og teknik-kurser. LG tager en snak med Jens Liengaard, som printer kortene og indkøber Pretex papir. Formålet er at minimere forbruget i fremtiden.

Lene Edvardsen har meddelt, at hun udtræder af bestyrelsen ved den kommende generalforsamling.

Næste møde onsdag den 21.oktober kl. 19.30 efter træning.